
Protokół Nr 9/10 
z  posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 

w dniu  12 maja 2010 r. 
 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Projekty organizacyjne szkół i przedszkoli na rok szkolny 2010/2011. 
3. Informacja o zgłoszeniach do przedszkoli i oddziału żłobkowego. 
4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwały w sprawie: 

a. określenia miejskich jednostek budżetowych prowadzących działalność określoną w 
ustawie z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty, które gromadzą dochody 
określone w uchwale na wydzielonym rachunku, źródeł tych dochodów i ich 
przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planu finansowego dochodów 
gromadzonych na wydzielonym rachunku i wydatków nimi finansowanych, 
dokonywania zmian w tym planie oraz ich zatwierdzenia – druk A, 

b. planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto Białogard 
oraz granic ich obwodów – druk B, 

c. zmieniająca uchwałę -  Akt przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 3 im. Bolesława 
Krzywoustego – druk C, 

d. zmieniająca uchwałę -  Akt przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 4 im. Mikołaja 
Kopernika w Białogardzie – druk D, 

e. zmieniająca uchwałę -  Akt przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr5 im. 
Władysława Broniewskiego w Białogardzie – druk E, 

f. w sprawie planu sieci gimnazjów publicznych prowadzonych przez Miasto 
Białogard oraz granic ich obwodów – druk F, 

g. zmieniająca uchwałę -  Akt założycielski Gimnazjum Nr 1 w Białogardzie – druk G, 
h. zmieniająca uchwałę -  Akt założycielski Gimnazjum Nr 2 w Białogardzie – druk H. 

5. Sprawy różne. 
6. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 11.00 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji Edukacji – 
Janusz Turnik.  
 Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia i zmieniony porządek o 
przeniesienie pkt 2 na następną Komisję oraz wprowadzenie projektu uchwały – druk J oraz 
druk K, głosując: za-4 (jednogłośnie). 
 
Ad 2 
 Projekty organizacyjne szkół i przedszkoli na rok szkolny 2010/2011 zostały przeniesione 
na następną Komisję z prośbą o przedstawienie zbiorczego zestawienia.  

 
Ad 3 

Informację o zgłoszeniach do przedszkoli i oddziału żłobkowego przedstawiła 
M.Stachowiak,  Zastępca Burmistrza. 

 
Komisja zapoznała się z przedstawioną informacją, nie wnosząc uwag. 
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Ad 4 
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał w sprawie: 

a. określenia miejskich jednostek budżetowych prowadzących działalność określoną w 
ustawie z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty, które gromadzą dochody 
określone w uchwale na wydzielonym rachunku, źródeł tych dochodów i ich 
przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planu finansowego dochodów 
gromadzonych na wydzielonym rachunku i wydatków nimi finansowanych, 
dokonywania zmian w tym planie oraz ich zatwierdzenia – druk A, 

Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta  
 

Komisja zaopiniowała  w/w projekt  p o z y t y w n i e, głosując: 
za-4 (jednogłośnie). 

 
b. planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto Białogard 

oraz granic ich obwodów – druk B, 
Przedstawiła: Marta Grabczyńska, Naczelnik Wydz. EKP 

 
Komisja zaopiniowała  w/w projekt  p o z y t y w n i e, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 
 
c. zmieniająca uchwałę -  Akt przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 3 im. Bolesława 

Krzywoustego – druk C, 
Przedstawiła: Marta Grabczyńska, Naczelnik Wydz. EKP 

 
Komisja zaopiniowała  w/w projekt  p o z y t y w n i e, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 
 
d. zmieniająca uchwałę -  Akt przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 4 im. Mikołaja 

Kopernika w Białogardzie – druk D, 
Przedstawiła: Marta Grabczyńska, Naczelnik Wydz. EKP 

 
Komisja zaopiniowała  w/w projekt  p o z y t y w n i e, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 
 
e. zmieniająca uchwałę -  Akt przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr5 im. 

Władysława Broniewskiego w Białogardzie – druk E, 
Przedstawiła: Marta Grabczyńska, Naczelnik Wydz. EKP 

 
Komisja zaopiniowała  w/w projekt  p o z y t y w n i e, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 
 
f. w sprawie planu sieci gimnazjów publicznych prowadzonych przez Miasto 

Białogard oraz granic ich obwodów – druk F, 
Przedstawiła: Marta Grabczyńska, Naczelnik Wydz. EKP 

 
Komisja zaopiniowała  w/w projekt  p o z y t y w n i e, głosując: 

za- 2, przeciw-1 , wstrzymało się-1 . 
 
g. zmieniająca uchwałę -  Akt założycielski Gimnazjum Nr 1 w Białogardzie – druk G, 

Przedstawiła: Marta Grabczyńska, Naczelnik Wydz. EKP 
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Komisja zaopiniowała  w/w projekt  p o z y t y w n i e, głosując: 
za-4 (jednogłośnie). 

 
h. zmieniająca uchwałę -  Akt założycielski Gimnazjum Nr 2 w Białogardzie – druk H, 

Przedstawiła: Marta Grabczyńska, Naczelnik Wydz. EKP 
 

Komisja zaopiniowała  w/w projekt  p o z y t y w n i e, głosując: 
za-4 (jednogłośnie). 

 
i. podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Budowa kompleksu boisk 

sportowych przy Szkole Podstawowej Nr 3” w ramach Programu „Moje Boisko – 
Orlik 2012” – druk L, 

Przedstawiła: Marta Grabczyńska, Naczelnik Wydz. EKP 
 

Komisja zaopiniowała  w/w projekt  p o z y t y w n i e, głosując: 
za- 2, przeciw-0 , wstrzymało się-1 . 

 
j. podjęcia realizacji inwestycji „Przebudowa i termomodernizacja wraz ze zmianą 

sposobu użytkowania budynku Białogardzkiej Biblioteki Publicznej w Białogardzie 
na przedszkole” – druk Ł, 

Przedstawiła: Marta Grabczyńska, Naczelnik Wydz. EKP 
 

Komisja zaopiniowała  w/w projekt  p o z y t y w n i e, głosując: 
za- 2, przeciw-0 , wstrzymało się-2 . 

 
k. udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej Powiatowi Białogardzkiemu 

– druk N, 
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta  

 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Turnik – nawiązując do inwestycji adaptacja pomieszczeń na przedszkole i kosztów 

przeniesienia Biblioteki Miejskiej pytał w jaki sposób kredyt wpłynie na Orlik i udzielenie 
pomocy finansowej dla Powiatu Białogardzkiego? 

Skarbnik – odpowiedziała, że w korekcie budżetu zabezpieczamy 50 tys. zł na przygotowanie 
dokumentacji. Pani Skarbnik podkreśliła, że pilnuje bardzo mocno obciążeń w budżecie.  

A.Świrko – stwierdził, że należy w pierwszej kolejności spłacać kredyty i odsetki a nie 
zaciągać nowe kredyty. 

 
Komisja zaopiniowała  w/w projekt  p o z y t y w n i e, głosując: 

za- 2, przeciw-2 , wstrzymało się-0 . 
 
l. nadania  nazwy  ulicy  w Białogardzie – druk J, 

Przedstawiła: Marta Grabczyńska, Naczelnik Wydz. EKP 
 

Komisja zaopiniowała  w/w projekt  p o z y t y w n i e, głosując: 
za-4 (jednogłośnie). 

 
ł. o zmianie uchwały budżetowej na rok 2010 – druk K,  
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
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Komisja zaopiniowała  w/w projekt  n e g a t y w n i e, głosując: 
za- 1, przeciw-2 , wstrzymało się-0 . 

Ad  5 
 W sprawach różnych radni zapoznali się z następującymi pismami i poruszyli 
następujące sprawy: 
- prośbą Dyrektora Przedszkola Nr 1 w Białogardzie P-I/2232/05/10 (w załączeniu), 
Komisja zgłosiła wniosek o dokończenie całościowe remontu budynku Przedszkola Nr 1 w 
Białogardzie z uwzględnieniem pism Dyrektora w tej sprawie, głosując: za-3, przeciw-0, 
wstrzymało się-1. 
 
- pismem Pani A.Januszewskiej (w załączeniu), 
Przewodniczący Komisji stwierdził, że należy poprosić na następną Komisję Panią Dyrektor 
w sprawie wyjaśnienia odpłatności za usługi opiekuńcze świadczone przez MOPS w 
odniesieniu do innych gmin. 
 
- skargą Prokuratora Rejonowego w Białogardzie Pa 88/10 (w załączeniu), 
 
- wnioskiem Dyrektora BOSiR (w załączeniu), 
Komisja stwierdziła, że przyjęto budżet a nie zapisano na statutową działalność jaką jest 
basen a dano dodatkowo psy. 
Komisja oczekuje na działania Burmistrza w tej sprawie. 
 
- pismami Pana  T.Kacprowicz (w załączeniu), 
Komisja postanowiła przekazać pisma do Komisji Rewizyjnej, głosując:  za-4 (jednogłośnie). 
 
A.Świrko – stwierdził, że od miesięcy mówi o potrzebie monitoringu w szkołach, gdzie gro 

dzieci jest uzależnione i nabyli to w szkole. Radny prosił o zapisanie środków na monitoring 
w szkołach celem załatwienia tej sprawy. 

 
 
Ad 6 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 14.50  zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 
Przewodniczący  Komisji 

              
                    Janusz Turnik 
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